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Vragenronde raadsvergadering 6 juli 2023 

 
Het is inmiddels alweer een paar jaar geleden dat wij vragen gesteld hebben over de wijze waarop 

windboeren zich opdrongen in de Reijerscop Harmelen nog voordat er een deugdelijk proces gelopen 

was in de gemeente. 

Afgesproken is dat er met onze inwoners in de Reijerscop op een ordentelijke en open wijze 

gecommuniceerd zal worden. 

 

Nu nadat de gemeente een besluit genomen heeft en zelf een gebiedsproces wil starten gebeurt iets 

opmerkelijk. 

Op 21 november worden omwonenden rond om het gebiedsproces in andere gemeentes 

geïnformeerd. 

Op 22 november krijgen de bewoners van de Reijerscop toegestuurd die pas in het weekend van 30 

Juni bezorgd is. 

In de brief wordt gevraagd om voor 29 Juni te reageren om nog voor de vakantie met aangemelde 

mensen bij elkaar te komen. 

Dat de haren van deze haren omhoog gaan staan kunnen wij goed begrijpen en dan drukken zij zich 

nog mild uit. 

 

Vragen aan het college: 

• Klopt het dat deze brief nog even snel eruit moest? 

• Waarom is de reactie termijn 7 dagen? 

• Is er niets geleerd van eerdere communicatie? 

• De raad heeft al eerder aangegeven dat dit soort gevoelige processen niet in de vakantie 

moet plaatvinden. 

• De raad eerder heeft uitgesproken vertrouwen te herstellen in de Reijerscop hoe gaat het 

college dit nu echt waarmaken? 

• Is dit nu een voorbeeld waarop je een gebiedsproces start? 
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